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ZÁPISNICA 

z online zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 23. 2. 2022 o 15:00    
formou videokonferencie prostredníctvom internetového pripojenia. 

 

Prítomní poslanci: Bc. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Mgr. Ing., Josef Kolář, Marcel Meravý, Ing. Mgr. Juraj 
Štilicha,  
Neprítomní ospravedlnení: - 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril predseda VMČ pán Bc. Tomáš Vaňo. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, 
že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú pripojení všetci 5 členovia VMČ Západ.  
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov vznesené na minulom zasadnutí 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za schválil program zasadnutia VMČ Západ.  
 

 

 

 

2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   
 
 

Z odborných útvarov mesta bola zaslaná nasledujúca požiadavka na prerokovanie žiadosti:  
 

2.1 Dňa 31.01.2022 nám bola doručená žiadosť stavebníka RV3, s.r.o. o pomenovanie novej ulice  
vznikajúcej pri novej výstavbe (bytové domy) vo VMČ ZÁPAD (lokalita v Zlatovciach medzi ulicami Vladimíra 
Predmerského a Jána Prháčka).  Stavebník navrhuje pomenovať novú ulicu názvom „Muškátová“.  

      Zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 4 ods. 5 písm. a) bod 1. 
stanovuje určovať  názvy ulíc a iných verejných priestranstiev formou  všeobecne záväzného  nariadenia. Podľa 
rokovacieho poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v pomenovaní  ulíc a iných verejných priestranstiev a navrhuje 
názvy nových ulíc a iných verejných priestranstiev v príslušnej mestskej časti“. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za odporúča schválenie navrhnutého názvu ulice 
„Muškátová“.  
 

2.2 Dňa 17.02.2022 nám bola doručená žiadosť stavebníka MONILIT SLOVAKIA, s.r.o. o pomenovanie 
novej ulice  vznikajúcej pri novej výstavbe (bytové domy) vo VMČ ZÁPAD (lokalita v Záblatí).  Stavebník síce navrhuje 
pomenovať novú ulicu názvom „Hanzlíkovská“, ale takto nie je možné novú ulicu pomenovať, pretože v meste 
Trenčín sa Ulica Hanzlíkovská už nachádza v Zlatovciach.  Kompletnú žiadosť stavebníka zasielame v prílohách. 
Nový názov ulice navrhnutý stavebníkom je „Na pažiti“. 

  Zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 4 ods. 5 písm. a) bod 1. 
stanovuje určovať  názvy ulíc a iných verejných priestranstiev formou  všeobecne záväzného  nariadenia.     Podľa 
rokovacieho poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v pomenovaní  ulíc a iných verejných priestranstiev a navrhuje 
názvy nových ulíc a iných verejných priestranstiev v príslušnej mestskej časti“.. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za odporúča schválenie navrhnutého názvu ulice „Na 
pažiti“.  
 
 

3. Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 
 

Členom VMČ Západ boli zaslané nasledujúce odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 

1090/2022 Pán Ševčík - Aká sankcia bola uložená zhotoviteľovi diela „Cyklotrasa Trenčín, SO Ul. Piešťanská“ za 
nedodržanie termínu? 
 

odpoveď: 
Mrázová Katarína, Korienek Ján - Zmluvná pokuta ja aktuálne v riešení. 
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1091/2022 Pán Ševčík - Čo sa týka Vašej odpovedi na otázku číslo 38/2021 z VMČ Západ zo dňa 24.11.2021 - 
opätovne sa teda pýtam, ako bude riešená statická doprava pri cintoríne v Záblatí po kolaudácii cyklotrasy Záblatská- 
Bratislavská? Vzniká problém hlavne počas pohrebov. Bol by som rád, keby som dostal relevantnú odpoveď bez tých 
zbytočných ironických poznámok o parkovaní „...autom až k hrobu.“ Je to neúctivé a Vášmu úradu neprimerané. Ako 
iste viete, cintoríny navštevujú hlavne starší ľudia so zníženou schopnosťou pohybu, ktorým pomôže každý ušetrený 
krok.     
 

odpoveď: 
Hartmann Róbert - Projekt vyznačenia parkovacích miest pri cintoríne v Záblatí nie je pripravený, takže 

Vám nemôžeme podať informáciu, ktorú nemáme. Čo sa týka jazdy autom až k hrobu - stačí sa ísť pozrieť na 
hlavný cintorín, kde je v parku pred bránou do cintorína rozjazdený trávnik od otáčajúcich a parkujúcich 
vozidiel tiež-návštevníkov cintorína. A to napriek tomu, že neďaleko sa nachádza parkovisko.. 

 
1092/2022 Pán Ševčík - Dovolím si zareagovať na otázku číslo 36/2021 z VMČ Západ zo dňa 24.11.2021 
(reklamácia prepadu na cyklotrase v priemyselnom parku). Myslím si, že keby som aj vykonal v súčasnosti 
fotodokumentáciu, tak tá vám veľa nenapovie, keďže v súčasnosti sa tam nachádza štrkový koberec zo zimnej 
údržby. Avšak navrhujem osobné stretnutie, po vzájomnej dohode, najlepšie po daždi, aby ste zároveň mohli vidieť, 
kde nedochádza k riadnemu odtekaniu dažďovej vody z uvedenej komunikácie. 
 

odpoveď: 
Jaroš Roman - Správca miestnych komunikácií si dohodne stretnutie na mieste prostredníctvom 

garanta VMČ. 

 
1093/2022 Pán Ševčík - Chcem sa spýtať, že kedy bude osadený autobusový prístrešok na zastávke Záblatie 
cintorín? Dúfam, že na jeho osadenie nebudeme čakať celý rok 2022. 
 

odpoveď: 
Hartmann Róbert - Osadenie prístrešku podlieha povoľovaciemu konaniu ktoré ešte nezačalo. Keď 

povoľovacie konanie skončí, mesto môže začať s procesom verejného obstarávania na dodávateľa. Tieto 
zákonom predpísané procesy trvajú rádovo niekoľko mesiacov. Víťaz súťaže musí následne prístrešok 
objednať vo výrobe a na záver celého procesu ho osadiť. Proces by to bol v prípade súkromnej fyzickej či 
právnickej osoby jednoduchý - no v prípade verejnej inštitúcie nastupuje verejná kontrola a transparentnosť a 
tak celý proces trvá dlhšie ako by sa patrilo. Snáď sa to do konca roka 2022 podarí. 
 
1094/2022 Pán Ševčík - Plánuje sa aj v rámci rekonštrukcie KD v Zlatovciach vymaľovanie zadnej časti fasády, ktorá 
je celkom ošarpaná? 
 

odpoveď: 
Lisáček Benjamín - V rámci súčasnej rekonštrukcie sa vymaľovanie zadnej fasády neplánuje z 

dôvodu, že sa do budúcna plánuje jej zateplenie a pred tým odizolovanie, keďže zadná stena opadáva 
vplyvom zemnej vlhkosti. 
 
1095/2022 Pán Ševčík - Plánuje sa zmena MHD aj s prihliadnutím na zmenu miesta pôsobenia obvodnej lekárky v 
Zlatovciach?   
 

odpoveď: 
Hartmann Róbert - O zmene pôsobenia lekárov - ani obvodných, ani iných, nás nikto neinformuje a 

teda týmto zmenám ani neprispôsobujeme vedenie liniek MHD. Nie je ani možné, prispôsobovať vedenie 
liniek MHD každej zmene sídla nejakej komerčnej prevádzky. Akákoľvek zmena vedenia linky MHD má dopad 
na všetky ostatné linky - či už nadväznosťou jednotlivých spojov, obratmi vozidiel, prestávkami vodičov a.t.ď. 
Takže odpoveď je: nie. 
 
1096/2022 Pán Ševčík - Chcel by som požiadať o vyčistenie podchodu pre peších pod železničnou traťou v Záblatí. 
 

odpoveď: 
Jaroš Roman - Podchod bol vyčistený od lístia 7.2.2022 

 
1097/2022 Pán Kolář - V súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 35/2021 (osadenie nového stĺpu verejného 
osvetlenia na ulici Zlatovská (za kruhovým objazdom smerom k Benzinolu pri firme Bala)) sa vzhľadom na skutočnosť, 
že do konca januára chýbajú 3 pracovné dni pýtame, kedy reálne bude predmetný stĺp osadený. 
 

odpoveď: 
Jaroš Roman - Termín osadenia nového stĺpa sme boli nútený preložiť z dôvodu pretrvávajúcich PN a 

karantén (COVID 19) na úseku údržby . 
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4. Požiadavky občanov a poslancov. 
 
 

1148/2022 Pán Barčák - Požadujeme obmedzenie rýchlosti na ceste od kruháča na Psotného - Hanzlíkovská v 
smere do Záblatia na 30 km/hod alebo zavedenie iného účinného opatrenia. Autá tam v súčasnosti jazdia 
nebezpečne rýchlo. Evidujeme opakované sťažnosti od občanov na opakované porušovanie obmedzenej rýchlosti.        

 
1149/2022 Pán Barčák -  V obytnej zóne od kruháča na Psotného - Hanzlíkovská k diaľničnému privádzaču (nová 
výstavba bytových a rodinných domov medzi Zlatovcami a Záblatím) nie sú umiestnené žiadne kontajnery na 
zhromažďovanie separovaného odpadu. Požadujeme ich umiestnenie v tejto lokalite napríklad do pásu okolo tejto 
komunikácie, ktorí patrí štátu.               

 
1150/2022 Pán Barčák - Dlhší čas diskutujeme o lokalite parku v Zlatovciach vedľa kaštieľa (družstvo na ul.  
Psotného), ktorý je vo vlastníctve štátu. Požadujeme útvar majetku, aby sme požiadali o prevod pozemkov (hlavne 
zeleň), ktoré družstvo neužíva, zo štátu na Mesto Trenčín.           

 
1151/2022 Pán Barčák - Požadujeme zabezpečenie opravy prepadajúceho sa chodníka pri ceste od kruháča na 
Psotného - Hanzlíkovská v smere do Záblatia.          

 
1152/2022 Pán Barčák – Na základe pripomienok obyvateľov Kasárenskej požadujeme informáciu, v ako stave je 
realizácia investičnej akcie "Chodník na Kasárenskej".  
V odpovedi by mali byť uvedené aj informácie od p. Hartmanna - je hotový projekt, je tam už znížená rýchlosť. Tento 
rok ba mali byť v rozpočte peniaze na realizáciu, akcia nie je vysúťažená, prebieha povoľovací proces.                     

 
1153/2022 Pán Vaňo -  Správca farnosti Trenčín - Orechové nás požiadal o pomoc pri zabezpečení osadenia 
dopravnej značky zamedzujúcej vjazd vozidiel s dodatkom povoľujúcim vjazd pre návštevníkov fary, prípadne pre 
sprievod imobilných pri návšteve omše) do priestoru pred Orechovským kostolom (pozemok je na základe zámeny s 
mestom Trenčín v ich vlastníctve). Zároveň žiadame o zoficiálnenie parkovacej plochy pred Orechovským cintorínom 
aj vyznačením 4-5 odstavných parkovacích státí. 
 
1154/2022 Pán Kolář - Požadujeme zabezpečenie opravy chodníka (poškodené obrubníky) na ulici Na dolinách - 
príjazd do Detského mestečka podľa zaslanej fotodokumentácie.                                               
 
1155/2022 Pán Kolář - požadujeme zabezpečenie opravy chodníka (poškodené obrubníky) na ulici Bratislavská 
(štátna cesty 1. triedy – SSC) pred firmou Okno plus oproti predajni Mercury market rovnako podľa zaslanej 
fotodokumentácie.                                               
 
1156/2022 Pán Kolář - požadujeme zabezpečenie nápravy nepriaznivej dopravnej situácie na Zlatovskej ulici - na 
odbočke smerujúcej za obchodný dom Úspech spôsobenej nevhodným parkovaním vozidiel po celej dĺžke 
obojsmernej komunikácie. Zároveň sa v blízkosti nachádzajú aj kontajnery, ktoré majú smetiarske vozidlá problém 
vyprázdniť. Táto písomná požiadavka s prílohami bola taktiež zaslaná vedúcim príslušných útvarov mesta Trenčín.       

 

1157/2022 Pán Ševčík - Dovolím si ešte jednu doplňujúcu otázku k otázke s ID číslom 1090. Dokedy (časový rámec) 
bude riešená zmluvná pokuta so zhotoviteľom „Cyklotrasy Trenčín, SO Ul. Piešťanská“?       

 
1158/2022 Pán Ševčík - Dovolím si zareagovať na otázku s ID 1091. Človek by aspoň čakal nejakú formu 
ospravedlnenia za Váš nemiestny výrok o „...jazde až k hrobu.“ Plánuje teda mesto riešiť statickú dopravu v tejto 
lokalite, alebo to zostane v súčasnej podobe? 
 
1159/2022 Pán Ševčík - K otázke s ID 1093. Koľko je na Slovensku výrobcov autobusových prístreškov?  Nemalo by 
si mesto urobiť nejaké zásoby? Veď nie je logické, aby bol prístrešok vyňatí zo zmluvného rozpočtu (viď. dodatok k 
zmluve o dielo „Cyklotrasy Trenčín, SO ul. Záblatská- Bratislavská“) a následne na nový prístrešok majú čakať 
cestujúci ďalší rok? To sa tam teda mohol dočasne vrátiť ešte ten pôvodný.       
 
1160/2022 Pán Ševčík - V dodatku č.1 k zmluve o dielo „Cyklotrasy Trenčín, SO ul. Záblatská - Bratislavská" medzi 
mestom Trenčín a firmou Swietelsky-Slovakia spol. s.r.o.,  sa píše: „V situácii projektovej dokumentácie bolo 
navrhnuté odfrézovanie a položenie nového asfaltového koberca v rámci trasy od križovatky popri chodníku až po 
podchod pre peších do Záblatia. Navrhovaná plocha na položenie nového asfaltu pod cyklotrasu však nebola 
zohľadnená vo výkaze výmer danej PD.“ Mal sa nový asfaltový povrch podľa PD končiť až pri podchode pre peších do 
Záblatia, alebo pred vstupom na cintorín, tak ako je to v súčasnosti?                
 
1161/2022 Pán Ševčík - K otázke s ID 1095. Na jednej strane hovoríte, Ing. R. Hartmann, že neplánujete zmenu 
MHD s prihliadnutím zmeny pôsobiska obvodnej lekárky v  Zlatovciach, ale na druhej strane Miloš Minárech z útvaru 
mobility odpovedal (18.2.2022) na otázku o posilňovaní spojov v oblasti za mostami, že „Mesto Trenčín plánuje 
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doplniť spoje na vybraných linkách v oblasti Vinohrady, Záblatie, Istebník.“.  Ak teda dôjde k zmene grafikonu MHD v 
spomínanej lokalite, bude možné tieto zmeny pripomienkovať?         
 
1162/2022 Pán Ševčík - Budú sa počas roka pravidelnejšie čistiť cyklopruhy na mestských komunikáciách (napr. 
ulice Soblahovská, Zlatovská, Legionárska, Na Kamenci a pod.)?        
 
1163/2022 Pán Ševčík - Chcel by som požiadať, keď to už počasie dovolí, o zvýraznenie, respektíve obnovenie 
vodorovného dopravného značenia na komunikácii  Orechovská medzi ulicami Matice Slovenskej a Istebnícka. 
 
 

5. Rôzne 
 
 

Členovia VMČ v tomto bode nenavrhli prerokovanie žiadneho problému. 
 
 

6.  Záver 
 

 

Na záver predseda VMČ Západ pán Tomáš Vaňo ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 30 marca 2022. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 23. 2. 2022   
 
 

                                                                                              Bc. Tomáš Vaňo                                  
                                                                                           predseda  VMČ Západ                          
 


